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Zápisnica 

napísaná na riadnom zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Cerovej, konanom dňa 

25.06.2025 o 17:00 hod. v zasadacej miestnosti obecného úradu Cerová 

 

Prítomní : Ing. Ján Čerešník – starosta obce                    

Prítomní poslanci OZ: PhDr. Pavol Mihály, Ing. Vladimír Nemec, Ing. Rastislav Ďuriš,  Ing. 

Anton Veteška, Mgr. Barbora Krištúfková, Rastislav Petráš, PaedDr. Božena Malichová, 

Renát Dudek,  

Ospravedlnení: Pavol Chovanec 

Ostatní prítomní: Mgr. Jaroslav Suchánek – hlavný kontrolór a občania 

Program zasadnutia v zmysle pozvánky: 

1. Otvorenie zasadnutia 

a. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

b. Kontrola uznesení. 

2. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce pre II. polrok 2025. 

3. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k správe nezávislého audítora za rok 2024. 

4. Správa nezávislého audítora za rok 2024. 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2024. 

6. Záverečný účet obce za rok 2024. 

7. Rôzne.  

8. Diskusia. 

9. Uznesenia a záver. 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

     Starosta obce privítal prítomných a oboznámil ich s programom zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. Starosta konštatoval, že je prítomných 8 poslancov z celkových 9, čo znamená, 

že zasadnutie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné. Začiatok zasadnutia o 17:00 hod. 

      Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia a zapisovateľku Alenu Romanovú – 

pracovníčku obecného úradu, za overovateľov sú určení Mgr. Barbora Krištúfková a Renát 

Dudek.  

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

 

2. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce pre II. polrok 2025. 

 

     Starosta obce predniesol plán hlavného kontrolóra obce (ďalej ako HK) na II. polrok 2025 

za prítomnosti HK. Boli splnené náležitosti legislatívy o zverejnení návrhu. Ozrejmil činnosti 

a na čo bude činnosť primárne zameraná. Obecné zastupiteľstvo nemalo doplňujúce otázky 

alebo návrhy a schvaľuje plán HK na II. polrok 2024 bez výhrad a doplnkov. 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje plán hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2025 bez 

výhrad a doplnkov. 

 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 
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3. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k správe nezávislého audítora za rok 2024. 

 

     Starosta obce predniesol stanovisko hlavného kontrolóra obce (ďalej len HK) k správe 

nezávislého audítora za rok 2024 k 31.12.2024. Ozrejmil dôvody správy nezávislého audítora 

a  odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť správu nezávislého audítora za rok 2024 z auditu 

účtovnej závierky a ďalším požiadavkám zákonov a iných právnych predpisov za rok 2024 

k 31.12.2024. 

 

     Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce k správe 

nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky za rok 2024 a ďalším požiadavkám zákonov 

a iných právnych predpisov za rok 2024 k 31.12.2024. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

 

4. Správa nezávislého audítora za rok 2024.  

     Starosta predniesol správu nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky za rok 2024 

a ďalším požiadavkám zákonov a iných právnych predpisov za rok 2024 k 31.12.2024. 

Ozrejmil a vysvetlil detaily správy nezávislého audítora. 

    Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu nezávislého audítora z auditu účtovnej 

závierky za rok 2024 a ďalším požiadavkám zákonov a iných právnych predpisov za rok 2024 

k 31.12.2024 bez výhrad a pripomienok. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2024. 

          Starosta obce predniesol stanovisko hlavného kontrolóra obce (ďalej len HK), za jeho 

prítomnosti, k záverečnému účtu obce za rok 2024. Poslanci obecného zastupiteľstva boli 

oboznámení so stanoviskom, nemali doplňujúce otázky a zobrali stanovisko HK na vedomie.   

     Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce 

k záverečnému účtu obce za rok 2024. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

 

6. Záverečný účet obce za rok 2024. 

     Starosta predniesol návrh záverečného účtu obce za rok 2024, informoval, že dokument bol 

riadne a včas zverejnený zákonným spôsobom. Pred zasadnutím a prerokovaním obecným 

zastupiteľstvom neboli doručené pripomienky k návrhu. Ozrejmil detaily záverečného účtu. 

Poslankyňa pani Krištúfková si žiadala vysvetliť niektoré detaily zo záverečného účtu na čo jej 

bolo odpovedané a vysvetlené. 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje záverečný účet obce a celoročné hospodárenie za rok 2024 

bez výhrad. Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie schodok rozpočtu za rok 2024 v sume 

28 906,24 €.   

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 
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7. Rôzne. 

     Starosta informoval, že obec sa pripravuje na podanie žiadosti o dotáciu na 

obnovu/rekonštrukciu multifunkčného ihriska v areáli ZŠsMŠ Cerová, ktoré má už 15 rokov 

a vzhľadom na stav a bezpečnosť je už potrebná rekonštrukcia. Výzva z ministerstva športu. 

Z tohto dôvodu je potrebné prijať uznesenie obecného zastupiteľstva, čo je podmienkou 

podania žiadosti ako príloha v nasledovnom znení: 

 

     Obecné zastupiteľstvo obce Cerová schvaľuje spolufinancovanie vo výške 10 % na 

rekonštrukciu multifunkčného ihriska v areáli ZŠsMŠ Cerová, ktoré je vo vlastníctve obce 

a zároveň sa zaväzuje uhradiť neoprávnené výdavky z vlastných zdrojov. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

 

     Starosta predniesol žiadosť vedenia ZŠsMŠ Cerová o dofinancovanie pedagogického 

zamestnanca na čiastočný úväzok pre školský rok 2025/2026. Dofinancovanie vychádza 

z predpisov a aj na základe opatrenia z vykonanej inšpekcie v materskej škole. OZ schvaľuje 

a dofinancovanie bude upravené v najbližšej zmene rozpočtu. 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje dofinancovanie pedagogického zamestnanca na čiastočný 

úväzok pre materskú školu pre školský rok 2025/2026. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

 

     Starosta predniesol žiadosť OZ Cerová Inak o finančný príspevok vo výške 500 € na pomoc 

pri vybudovaní „altánku“ na ceste popri rozprávkovej aleji. Tento altánok by slúžil všetkým na 

oddych prípadne ako útočisko počas dažďa a pod. 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje finančný príspevok vo výške 500,- € pre OZ Cerová Inak. 

Finančný príspevok bude ako dotácia, ktorá bude následne zúčtovaná. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

 

8. Diskusia. 

     V rámci diskusie starosta informoval prítomných o stave obce po „veternej smršti“ 

z pondelka 23.6.2025, ktorá sa prehnala cez obec vo večerných hodinách. Poďakoval všetkým, 

ktorí sa ešte ten večer podieľali na likvidácii škôd a aj v nasledujúcich dňoch sa stále podieľajú. 

Predseda FK a poslanec p. Veteška pozval všetkých na oslavy 75. výročia futbalového klubu 

v obci Cerová. Spomenul, že sa finalizujú prípravy podujatia a budú v najbližšej dobe 

zverejňované. Riaditeľ ZŠsMŠ p. Mihály poďakoval prítomným za účasť na podujatí k 60. 

výročiu novej školy a zároveň pozval všetkých na slávnostné ukončenie školského roku 

2024/2025, ktoré bude v piatok 27.6.2025 na nádvorí školy. Poslankyňa pani Krištúfková sa 

dotazovala ako je to poslaneckým mandátom poslanca p. Chovanca (na zasadnutie sa 

ospravedlnil z pracovných dôvodov), obvinila starostu z porušovania predpisov, čo jej bolo zo 

strany starostu vyvrátené a vysvetlené. Na túto tému bola vedená búrlivá diskusia, do ktorej 

boli zapojení všetci poslanci a väčšina sa zhodla na tom, že rozhodnutie je na p. Chovancovi 

a ten má posledné slovo a iba on o tom rozhodne.  
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9. Uznesenia a záver 

     Na záver zasadnutia obecného zastupiteľstva starosta poďakoval prítomným za účasť na 

zasadnutí. Následne sa pristúpilo k prijatiu uznesení a hlasovaní. 

 

Uznesenie č. 11/2025 

      Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia a zapisovateľku Alenu Romanovú – 

pracovníčku obecného úradu, za overovateľov sú určení Mgr. Barbora Krištúfková a Renát 

Dudek.  

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

  

Uznesenie č. 12/2025 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje plán hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2025 bez 

výhrad a doplnkov. 

 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

 

Uznesenie č. 13/2025 

     Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce k správe 

nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky za rok 2024 a ďalším požiadavkám zákonov 

a iných právnych predpisov za rok 2024 k 31.12.2024. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

 

Uznesenie č. 14/2025 

    Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu nezávislého audítora z auditu účtovnej 

závierky za rok 2024 a ďalším požiadavkám zákonov a iných právnych predpisov za rok 2024 

k 31.12.2024 bez výhrad a pripomienok. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

 

Uznesenie č. 15/2025 

     Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce 

k záverečnému účtu obce za rok 2024. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

 

Uznesenie č. 16/2025 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje záverečný účet obce a celoročné hospodárenie za rok 2024 

bez výhrad. Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie schodok rozpočtu za rok 2024 v sume 

28 906,24 €.   

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 
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Uznesenie č. 17/2025 

     Obecné zastupiteľstvo obce Cerová schvaľuje spolufinancovanie vo výške 10 % na 

rekonštrukciu multifunkčného ihriska v areáli ZŠsMŠ Cerová, ktoré je vo vlastníctve obce 

a zároveň sa zaväzuje uhradiť neoprávnené výdavky z vlastných zdrojov. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

 

Uznesenie č. 18/2025 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje dofinancovanie pedagogického zamestnanca na čiastočný 

úväzok pre materskú školu pre školský rok 2025/2026. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

 

Uznesenie č. 19/2025 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje finančný príspevok vo výške 500,- € pre OZ Cerová Inak. 

Finančný príspevok bude ako dotácia, ktorá bude následne zúčtovaná. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

 

 

 

 

 

 

  Ing. Ján Čerešník, v. r. 

                 starosta obce 

 

 

Overovatelia :    Mgr. Barbora Krištúfková                         ............................ 

                Renát Dudek                                 ............................ 

Zapísala :  Alena Romanová 


